
P r o t  o k ó 7  N r X I I / 9 5

z  r  pos iedzen ia  ses j i  Rady  M ie j sk ie j  w  Jqd rze jow ie  odby te ;  w  dn ju

29 czern*rca 1995 roku w sali  konferencyjnej lJrzqdu Rejonowego.

A d . 1 . hzewodn íczqcy Rady l{ ie jskie j  Tad'eusz Swierczyúski

otworzyl obrady Rady Miejskiej.Obrady rozpoczqto o godz.9-tej

przy obecnoÉci 24 radnych na stan 28 radnychrco stanowi B5rT %

ogó1u Rady.

Jest to quon:m prawomocne do podejmowania uchwa].

Obrady kontynuowano przy obecnoÉcL 26 radnych /2 radnych spóánilo siE

co stanowl 9219 % ogólu RadY.

przewodnicz4cy *"dy l{iejskiej przedstawi} osoby zaproszone na sesjq

w dniu 29 cze*tca 1995 rokura mianowic ie :

radnl rPosel  na SeJn RP Miros law Pawlakropiekun z ramienia Sejmiku

Samorzqdowego Stani slaw Leksa, soltysi, Kierowni.k Urzqdp Re jonowego t

Burmistrz i  jego Zastqpca ,skarbnikrSekretarz Gminyrradca prawnyt

Przewodniczqcy Delegatury l ieg ionu Swiqtokrzysk iego NSZZt tSol i .darnoÉórr ,

Przewodniczercy Rejonu OPZZ w Jtdrze jowierLekarz Wojewódzki  -Krz:*s tof

I 'a lekr  t r rektor  \ ' , !ydz ia lu  ¿drowia l lW mgr l ' 'a?gorzata L is ,

I  r zewc i : ' . ' . 2?cy  i . cm is  j  j  * i : - o r r ' j ' . -  ' ' e j rn i k l r  * zncTZeCo\ ' , ' ego  V ' ' o - r ' v . ' " : " z f i ' ' ¿

i  i c , l  ec i t :  r  ¡ 'O  ^ i ' . r c r ze ¡  C t ' L :1 ' s  i  Ls l ' : i ,  r  r "Ze l r ' o t :  . . ,  C :  ZaC] ¡  Fo i kOn l i  s ¡ :  ' - - - ; ' ov ' ' i  e

Q¿ imi  l ¡ r ,  . .mnnTadowego r /c ;e,v" 'óoz Lwa Kie lec, - iego - ' iJ ies lav. '  Czal - i lov;s l . i  ,U g J ¡ l l I  l ! U  _  ( i ¡ ¡ r v a  .

Dyrektor  ZOZ w Jqdrzejovr ie  -Teresa SzwachrKi .erownik Samorzqdowego

Zaklaciu Podstawowe,r Opieki Zdrowotn:i  to Jqdrzeiowie -Marek Boguslawsl

G1ówna Ksiqgowa ZOZ w Jqdrzejowie -ura2yna RównickarOrdynatorzy

Szp i ta la  w  Jqd rze jow ie rNacze lna  P ie lqgn ia rka  ZAZ w  JEdrze jow ie ,

Przewodníczqcy Rady Nadzorczej  ZOZ -Tadeusz la torPrzedstawic ie l

Dwlqtokrzysk ie j  
f 'zby Lekarsk ie j  -Marek Jodlowski ,  Przedstawic ie lka

Swiqtokrzyskiej ] 'zby Pielqgni.arek -Marianna SwiecarPrzewodniczqcy

ZwI 4zku Zawodowe go Lekarzy - waldemar Kwi ec i erí, W1 ceprzewodni c zqcy

Zwí4zlcu Zawoürego Lekarzy -Darlusz Malkowski rhzewodni"czqcy NSZZ

ttsol idarnoéótr -Waldenar RrtorPrzewodniczqca NSZZ rrsoLidarnoÉé" przy

Ur2qd.zie Mie jskia -Barbara Rogul ska, Przewodniczqca ZwL4zlcu Zawodowegc

Pracowników Slu2by Zdroúa-Lidi a Koszykowskarprzewod.niczqcy part i  i

po1 itycznych /Sane, PSL, PC, KPN, sD, Stronni ctwo Denoktac j  i  Pol ski ei

Civ i tas Chr is t iana/rL i  kwidator  MPK-Henryk Fh:charKierownik Zakladu

Wodoc iqgów i  Kana l i zac j i  , p rzeds tav f i c i e le  p rasy  i  r ad ia .

Obecni  wedlug zaTqczor ' .ych l is t  obecnoÉci .
l rszystk ich przybylych na ses iq Przewodníczqcy RadY Mle jsk ie j  serdecz-

n i e  p o w i t a l .

Sekre-  arzr - rn obrac-  jednoglcsnie vü l 'Drano rad 'nego Macie ja i (cÉn' idra '

t ladny wyra ' i i  zgodq na peln i -en ie funkc j i  s t 'k retarza t 'brad '
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Ao.2.  Racla us l r .awiedl iwi la  n ieobecnoÉó rac inych :

Tadeusza  Sw j -e rczy r i sk iego  na  f  pos iedzen iu  ses j Í  v¿  dn iu  JC  rna ja  l r r .

i  radnych:Al f reda Bia legor l ' {ac}av. ra KqdryrGustawa Dj-ev¡ iorkar ' Iadeu¡ ;za

'w ie rczyúsk iego  
n ieoben- ' ch  na  I f  pos iedzen iu  ses j i  w  dn iu  i 1  ma i j a  l . t

A d .  J . Burmistrz l" l .Gajewski w i-mieniu Zatzqdu i wlasnyn

proponu je  uzupe ln ien ie  pk t  .16  o  pod jqc ie  uchwaly  zmien ia jqce j

Uchwqlq Ni 1XXI/1Bg/92 Rady Miejskiei w .lqdrzejowie z 18 grudnía 199'

w sprawie okreÉlenia wyposaLenia nieruchosoÉci osób fízyeznycn'

i podmiotów gospodarc zycr- w vrzqdzenia slu2qce do gromadzenia odpadó'

or az utrzymania ich w odpowlsdnin stanie saniatrno-porzqdkowym'

Wnosi  o zdjqcie z proponowanego porzqdku obrad pkt '19'2O'21'22'

propozycje wycofania pkt .19 uzasadnia tymr2e zaktad za2yezy! sobie

dokonywanie podwy2ek cen przy udziale kontro]i w tym zakresie'

Kontrolq rozpoczq]. biegly Segieciúsklrktóry zachorowal i nie mógl

zakoúczyó kontroli na dzi-eú sesji,sytuacja zakladu jest trudna'pracc

nicy nie pobral i  t rzynastek.Zarzqd wystqpi l  do nPonidziarr  o przejqci

wodociqgów wiejskich.  zaklad wod.ociqgów i  Kanal izacj i  otrzyma z urzqc

z.al iczkowo pieni  adze na drobne remont)¡  '

úOncí,r- , i  r , ,  d-als zycY, t l . , i - .  ,¿\ ;€12er i ,e nater j  t  i ;  is le jszyCh : : '  : ' '?  n ie pozw¿

z a  j ,  r . i . ¿  ,  s i e ,  t y n i  S i l ' : , , , ! :  n i . A p e  l u j e  c  2 6  ' 1 . c i e  z  p o r z z ' d 1  ' t '  e  ; : i s i e ;  s z y c

ob rac i .
przewocnacz4cy *udy informuje o wniosku 7 radnych o wprov¡adzenie

dodatkowego punktu do porzqdku obrad ciotyczacego rno2liv¿oéci

zac iagniqc ia kredytu na inwestyc ie oéwiatowe z Europejsk iego

Funduszu Rozwoju Wsi  Polsk ie j .

wn iosek  o  uzupe ln ien ie  pk t .16  p tzy iq t y  zos ta l  21  g losami rg losów

przeciw n ie by lor l  radny wstrzymal  s iq  od g losu '

odnoÉnie pkt 19 proponowanego porzqdku obrad radny i¡J'KuÉmierz

uwa2ar2e powi.nno byé sprecyzowane kiedy bQdzie zakoírczona kontrola

i  k iedy nastqpna ses ja.Je2el i  w mies iqcu wrzeéniu zd 'an iem radnego

j es t  to  za  Póáno.
Burmistrz GaJewski odpowiadar 2e na podtrzymanie trudnej

zakladu pienlqdze si€ znaJdqrkontrola b€dzie zakoú.czona

Sesja R.dy odbtdzle s1q na poczqtku wtzeÉnia'

Wniosek Burmistrza Rada przyiq}.a 22 glosamirg?osów przeciw nie by lo

przy 3 glosacl .  wstrzymujqcych siq.

Raaa jednogloénie zaakceptowala zdjqcie z proponowanego porzqdku

o b r a d  p k t . 2 A r 2 1  , 4 2 .
wníosek 7 radnych przyjQty zostaT 21 glosami ¡PT?Y 2 glosach przeciw

i  ?  g lcsach wst rzYmujqc luch  s iq .

sytuacji

d o  1 0  l i p c a
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P o r z a d e k  o b r - a d  p r z S ' , i q t o  2 3  g l o s a m i r g ? o s ó w  p r z e c i w  n i e  b y l o r ! r z ]  2

g losach wst rzynu jqcych s iq .
A ^  7n s .  ) .

Porzadek obrac :

1 .  Otwarcie sesj i  r  stwierdzenie guorumrpowolanie sekretarza obrad.

2 .Usprawied l iw ien ie  n ieobecnoÉc i  radnych na  ses j i  w  dn iach  JO.45.95 : ,

í  t 1  . O 5 . 9 5  r .

J.PrzyJecie porzqdku obrad.

4.PrzyjQcie protokólu z poprzedniej  sesj i .

5 . fn te rpe lac je  i  wo lne  wnÍosk i .

6. Inforrnacja o pracy Zarz4du Miejskiego miqdzy sesjami.

7. t rnforfracja o real izacj i  uchwal podjqtych na poprzedniej  sesj i .

B.Uchwala w sprawie zmiany Uchwaiy Uchwaty Nr VII/62/95 Rad.y Mieiskie

w Jqdrzejowie z dnia 10 lutego 1995 roku w sprawie l ikwidacj i

Miejskiego Przedsiqbiorstwa Komunikacyjnego w Jqdrzejow-ie.
g.Problemy slu2by zdrowia na terenie miasta i  gminy.

lO.HLan perpektywi ezny inwestycj i  w miescie i  gminie na okres kaciencj ,

1 1  .  P e a l  i z a c ¡ z  :  : w e s t l z c . i i  n a  t e r c n i e  n i  a s t a  i  g r n i : : : y .

- r 2 . l i c h v ¡ a 1 ¿  r , '  s -  : ' a v ' ,  e  v ' p r c t . a i : e  ¡ , i  ?  z , ¿ E ¿ z - u  s p o z 1 " r . ' l - l i a  t : e p o  j ó w  a :  L c l . c l c "

l r ' r , ; 6 ] i  r -  '  ,  )  r ' - . i e  i : ,  a S t a  ; t g .  : t j , : '  . ' O W a "

" t  j , : , ; c ! r v ta7 , r - ,  v ,  : ,  : ' av ¡ i e  zn ia r :  v , '  L , . : : . i ec ie  n ias ta  i  ¡ . : ' i n r t  i ¡ í - :  1 }91 .  ! ' t ' i . "

l4 .L ichwala v¡  s¡ rawie zatv ierdzenia przychodów i  r tydatków GmÍnnego

F\rnduszu L ichrony - rodowiska i  Gospodark i  hrocne; .

l 5 .Sp rawozdan ie  z  dz ia la lnoÉc i  l om i . s j i  d / s  i agodzen ia  sku tków

bez roboc ia  za  I  pó l rocze  b r .

l6 .Uchwala w sprawie usta len ia regul"aminu porzqdkowego wysypiska ér¡ ie ,

w Potoku Malym.

a/Uchwala zmíeniajqca Uchwal€ Nr XXXI/189/92 Rady Miejskiej

w Jqdrzejowie z dnia 18 grudnia 1992 roku.

17.Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na przekazanie w wieczyste

u2ytkowanie nieruchomoéci zabudowanygh i niezabudowanych polo2onych

na terenie Gmlny Jgdrzejów jednostkon spóldzielczym.

lS.Uchwala w sprawie upowaánienia Kierownika OÉrodka Pomocy Spoleczne;

Miasta i  Gminy w JQdrzejowie do wydawania decyzji  administracyjnyci:

w sprawach zwi4zanych z przyznawanien i odmowq przyznania zasilków

rodzinnych i  p le lqgnacyjnych.

19.Sprawa zaciqgniqc ia kredytu na inwestyc je oéwiatowe z:  Euronejsk iegc

Funduszu Rozwoju i {s i  Polsk ie j .

20.Propozyc ja Zak?adu Wodociqgów i  Kanal izac j i  uporzqdkowania

go :poc .a rk^1  v , ' cdno -Éc ,  ek< ,we-  i  n : '  t c r cn i  e  l " i as ta  I  Gminy  J l c rze  , . ów .
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21. l - lchv¡ala w spraur ie wyboru przewodniczqcego nomisj Í  Porzqdku

Fubl icznego.

22 .Adpcwiedz i  na  in te rpe lac je .

2J. -qprawy ró2ne.

24.Zam\miqci-e obrad.

Ad.4.Burui istrz wnosi  o uzupelnienie protokólu w pkt '17 o podjqcie

tlchwaly Nr XI/87/gS w sprawie zmiany Statutu solectwa Wó1ka.

hotokól przyJqto 23 glosami, glosów przeciw n1e bylo ¡PrzY 2 glosach

wstrz¡rmujqcych siq.

Ad.5. Radna Janina Szreniawa wnosi o wprowadzenie w soboty

dy2uru Stra2y i " i  
" j=kiej .

Radny Al f red Bialy pytarkto jest  odpowiedzialny za zaistnialy

wypadek na slodowni.Kto i kiedy dokona rozbiórki tego budynku.

Radny Janusz Hatys wnosiraby Stra2 Miejska albo funkcjonariusze po1

cj Í  kontrolowal i  teren rniqdzy Bankiem spóldzíetczym a Liceum

Ogólnoksztalcqcym.
Kad.na Barbara Rogrlska zwraca siQ do Zatzqdu 

Y"¡ukiego 
o dokumenta

c  jq  i  kosz tory - "  n ,  t 'asen rehab i l i tec l ' j ny  p rzy  ' rzychodn i  n r  2  SZPC. .

i  z t  I  a tv , : j  en ie  s r i ' r \ "  r . :  t : ' yh i  e  p í1nvn ;ako  v t¿2ne j  dJ  a  c¿?e j  gminy .

i - .  ' ' r ,  cha : ' 1 , l i ev ; i cz  - .  r i  :  wn j  csku je  o  c . i l l - t ' co t , , ' an ie  reLC l  - . u  c la  r i i  ¿ ' s ta
j ' " c r ze jowa . i \ a  wzó t '  poda je  rapo r t  m jas ta  K íe l ce .

l t  -  .Radn]¡  "aldemar Kuémierz ponawia wniosek o wytnaczenie handlu

koszykowego dIa producentów rolnych.

Zarz7d proponuje rniejsce na ul .J Maja.Radny uwa?a ,2e ta sprawa je

przez Zarzqd i  Burmistrza lekcewa2ona.
Swego czasu radny sktradal  wniosek o calodobowe podla.czenie te lefoni

ne dwóch wsi Potok i/ ialy i Potok Borów. Otrzymal pisrnor2e nia ma

t a k i e j  n o 2 l i w o é c i .

Dyrektor Urzqdu Tel-ekomunikacji Pan K. Maciejewski napi sakr2e postar

sie o podlqczenie calodobowe.
¡ T' rzqd Miejski  przez caty czas placi  abonanent za istniejqce

telefony.Prosi  o zatatwienie sprawy.

Ad.6. Informacja dotyczqca tego punktu zostala przeslana

radnym.
Radny Dt.Beraúski  prosi  o 5 mln zL na pomalowanie przedszkola

w Sudo le .
Burmistrz: tak s iq z lo2ylar2e trudno jest  wysuplaó te 5 mln 21.
Mamy ustawowq podwy2kq dla pracowników przedszkolarskqd mamy wzíqé

c ' i  en i  adze;
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Malor.anie przedszkola zostanie wy'konane w ranach p"J" interwercyjnych"
Za przJ ' jqc ien ln formacj i  g?osowalo 23 radnTtchrprzec iw '1  

,1  radny

ws t rzyma l  s iQ  od  g tosu .

4d.7.  fn formacjq o rea l - ízac j i  uch¡¡a? podjgtych na poprzedni .e j

ses j i  Rada przy jq la  24 g losamirg losów przec iw n ie byt ro ¡przy 1 g los ie

wstrz¡rmujqcym siq.

Ad.8. Pan Clchori-Przewodniczqcy Zw::4znt Zawodowego Pracownikóv,

prosi o glos d1a przedstawienia Radzle propozycji  zwi4zku odnoÉnle

MPK.Zvti4zek widzi MPK jako samodzj.elny zaElad o zmrtíejszonym zatrudnie

n lu  do  40  osób .  z  52 .

Pan H.lnhrcha -l ikwidator MPK wyjaéniar2e wariant zwi4zku jest uwzgledni
-ny w jego in formacj i  jako war iant  V.Ró2nica w in formacj i  p .Cichonia

i  l ikwidatora qryn ika s tqdr2e pan Clchoú n ie rozbi l  kosztów na mie jsk ie

i  w i e j s k i e .

Pro jekt  uchwaly w sprawie l ikwidacj i  Mie jsk iego Przedslqbiors twa

KomunÍkacy jnego w Jqdrzejowie przedstawia Radzie M.KoÉmider

sekretarz obrad.
ñadna  B .Rcg i ; l ska  zw ' race  u \ ¡ '¿ge -  na  n ieodp la tne  p rzekazan ie  n¿ jE i - ku .

i ran  f i . I ' uch : ,  - l  i kv ; i da to r ' :  : : i e  uwaúa .mraby  re  s : te  ra ;q t ku  f t - ze i ¡ zzaó  spó?"c

ai e sf fz"c c a., w or oOze t-,,1i ' ; ,r .  r. : ,  I ' ¡ Iu.
Radny G.Siewiorek \dr ros i -  o  i+ry  jaénienie spraq/  s tac; i  pa i iw ] " j l i .

Zas tqpca  Burm is t r za  r , r y jaén ia ,  2e  na jp ie rw  t r zeba  pod jqó  uchwa le rdop i .e rc

dysku towaó  sp rawq  s tac j i  pa l iw .

Pan  H .Mucha  in fo rmu je r2e  f i rma  t rNos ta l r r  z  Czqs tochowy  zg los i?a  s ie

z  p ropozyc jq  p rze j€c ia  s tac j i  pa11w .Po in fo rmowa lem o  t ym Zarzqd .

W mies iqcu czerwcu mi¡no moich k i lku próÉb n i .e  zTo2ono konkretnej
p ropozyc j i .

Radny K.Marcinkowski wnosi o dokonanie poprawy h¡ projekcie uchwaly.
RadnY G.Siewiorek pytard laczego my jako miasto pozbywarny s iq  l in i i
podmieJsk ich.L in ie  n ierentowne zosta ly  prze jete przez PKS.
Radny E.Nawrot i  z kornunikacjq miejskq zwiqzarLy jestem 18 lat.
Jest mi przykroríe za mojej kad.encji  przed.siqbiorstwo jest l ikwid.owane

Na komunikac jq mie jskq p ien iQdzy n1ügdy n ie by lo.Teraz musi  byó

l- i kr*idowane.

Burm is t r z  wnos i  o  sk reé len ie  s lowa  f rpozos ta le j t tw  $  2  pk t  2  p ro jek tu

uchwa ly  o raz  dop isan ie  pk t .3  w  b rzmÉr iu : t r zbyc ia  pozos ta lego  ma jq tku  n i .
wymienionego w pkt  1  i  2  na ogóln ie obowiqzujqcych zasadacht t .
Za wprowadzeniern poprawki jak wy2ej glosowalo 24 radnychrgtosów przeci '

n i  e  by lo ,1  radny  ws t r zyma l  s iQ  od  gZosu .
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Rada 19 glcsar¡ i i r l . ) rzy 1 g?osie przecÍw i  3 g?rsach vl 's t rzymujqcr 'ch s iq

powzÍqla Uchwalq lJr  XTf/88/95 w sprawie l ihvidacj i  iq ie jskiego
rrzed.sigbiorstwa Komunikacyjnego w Jqdrzejowíe.

/Uchwala Nr x],],/BE/gJ w zaT4czeniu do protokóLu/.

Przewodnicz4cy obrad ogtasza 1O minutov¡E przerwq.

Wznawia obrady.

4d.9.  Przewodniczqcy Rady informujer2e temat zosta? przyj€t

pod obrady Rady na wniosek frzewodniczqcego Komisj i  ZdrowlarOpieki

Spolecznej  i  Ochrony "rodowiska A.Bialego.
Referuje üyrektor ZOZ Teresa Szwachra nastqpnie Kierownik SZPAZ

Marek Boguslawski.

/wystqpienj-a w zalqczeniu do protokólu/,

Pan Boguslawski  podajer2e SZPOZ zalega na rzecz ZO\á"X&}Q"mln 21.

Z wystqpienia dyrektor ZOZ vrynikará,e gdyby zaplaci  é"ZOZ r i ie mialby

zadlu2eniarco nie jest prawdq.Zwraca siq z proÉbq do Radyrdo Zarzqdu

o érodki  f inansowe.Stwierdzar2e us lugi  sq na n i2szym pozíomier t rac i

na tym pacjent .

f  r zewoc in i czacy  r .o r  j  s .  i  Zd row ia ,  Cp iek i  Spo leczne  j  i  Och rony  S rooov ¡ i sk
' , , , ' l ; os i  c  udz ie  l en :  r ,  g? -osu  radner l , u  Se  g iec ie  - cz l cnkc t  -  ! r cn ;  s , ' ' i  Zo r " t , ' : j  ¿
:  c  ;n- : 'L l i  Sancr-z : : r : ;C ' ;  E€ic .  J ;cn ie ln 'a2 r ,an. ] ¡  zaprcszct , lvc  i t  prze is t¿ ' . . '  j  c i  e , r , ' - '

: ,  e  jmi  ku Sar¡orza¡ isr , ' "  ego r
je legat  Sejmiku -qamorzqdowego ! f .Segieta rnówi  na tenat  podzia lu

bud2e tu  cen t ra lnego .Na  szczeb lu  wo jewódzk i .m  sq  dz ie lone  é rodk i  na

zo row ie  i  op iekq  spo lecznq .Wys tqpu jq  pewne  dysp roporc ie  w  podz ia le

érodków na zdrov¡ ie  i  opóekq spo?ecznq.

Dof inansowanie grn in odbywa s iq na poziomie 1990 roku.Dane dotyczqce

bezrobocia n ie sq uaktual -n ione i  na tym poziomie ot rzymujemy srodki .

Jest zda;: iaraby byla jedna wspólna medycyna pracy.Po co w Kiel-cach

dwie dyrekc je i  t9  etatów.Sq sygnaly  o n iewykorzystaniu p ie lqgniarek

érodowiskowych, a w zwí4zku z tyn przejqcle ich przez opiekq

spolecznq.Województwa k ie leck le uznano jako województwo f I  kategor i í ,

dostaje mniej o 1/2 f iunduszy.
Itlastqpnie nawrqzai oo wspó.lpracy dyrektcr Szwacllr z kierownit(1em

Boguslawskim.

Podkreé1i1 w swoje. i  wypowiedzi  r2e dz iqkí  dyrektor  Szwach is tn ie je

Szpi ta l  w Jqdrzejov. ' ierbo napravrdq ju2 by go n ie by lora teraz nal , , 'e t

kontynuuje s iq  jegc rozbudowg.

Pan W.Kwiecleñ-Przewodniczqcy Zwi4zku Zawodowego Lekarzy : nie

chclalbym ,aby problemy slu2by zdrowia sproh¡adzaly siQ do konfl iktu

r ' )e_dzy l "ekarzen Bosusfawskin e cyrektor  Szwach.
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P isma sq  bardzo s luszne ,a ie  szkoda

Doktor BoguslawskÍ bQdzie walczyl  o

1

papieru na tak ie p isma.

toraby pacjenc i  rn ie l i  w przychodr

w ? a é c i w q  o p i e k q .

I ' iówi l  o  t rudnej  sytuac j i  f inansor¡e j  szp i ta la . l t la jbardz ie j  dranatyczna

sytuacja jest  wtedy ,k ied.y  sq nagle przypadki .Zaczynajq s iq  wakacje,

mamy iu2 wiele urazów.Szpital musi byó przygotowany na toraby wtaÉci-

wie udz ie l ió  pomocy.Lekarze wldzq ty lko ty le  rZe n ie ma tegorco

powin ien mieó pacjent rk tóry  tenu n ie jest  win ien.Gytu je z  tygodnika
r fWprost t t  jak leczE na zachodzie,  a  jak u nas.Za wie lu pac jerotów

lekkq rekq k i .eru je s iq  do poradni  specja l is tycznej .Proponuje spotkani

kompetentnych ludzi zaróv¡no ZOZ jak i  podstawówkiraby zastanowió siq

nad wielona sprahtami.Radni powinni dogadaó siq z wójtami gmin oécien-

nych odnoÉnie par tycypacj i  w kosztach ut rzymania szpi ta la .

Doktor  J .Pater :  ÉwÍadomoéó ludz i  jest  coraz wiqkszarapostqpnoÉó do

aparatury coraz mnie jsza.Sprzqt  jest  tak wyeksploatowanyr2e lada mome

przestanie funkc jonowaó.  Prowadzimy wszystk ie  przypadki  rbo n ie mo2emy

transpor towaó do innego szpi ta la  n ieprzytomnego pacjentarbo to  jest

kryminal .Terminy badal ' .  s1 ec ja l is tycznych l iyznaczone w i r in ' ' , 'g ¡  szpi ta-

l  ach  sa  ' i a rCzo  d lug r  e  4 ,  - i  T r . i es iqce .  i ' l av , ' i  ¿ ,7 i  i qc  i o  g losu  ; . . l , i e  ¡ ¡ i e t y  j es - .

z , i t . : ' , ' t r i r  1 / 2  É r ' o i k ^ . . 1  r , ' i r  j r k j  s p c l e c z \ ) . e . ' ,  ' . r i , ' i n n ¿  b y ó  f l ' : , z ] , : :  c z o r \ e

na  o i cz -¿ l  wev , ' nq t r z r r l '  . '  ( . ' , , ( : i r u jq  pomoc ] '  o . .  l r án i  Dy rek to r " . . - : :  i t 1 '  na

1 chorego sq n i  erealne.  Antyb iotyk i  poda jerny n iezgodnie z  pos iewarn i ,  a l

l eczq  t ym i  j ak ie  mamy.J rzeba  raby  k toé  ' - r s l ysza l  j aka  j es t  sy tuac ja .

Pani  Kalka mówi?a o problemach pracy s tomato logów.

Radny St .Barar isk i  oponuje przec i .wko pobieraniu oplat  za us lugi

1  eka rsk ie  -badan ia  spec ja l l s t yczne  .Zg lasza  wn losek  o  p rzeds taw ien ie

przez k ierownika SZPOZ propozyc j i  op lat  do zatwieedzenia Radzie.

Krytykuje decyzjq Rady o przeznaczeniu w bud2ecie niasta i  gminy na
sport 60O nln zTra na slu2hq zdrowia tylko JOO m1n z}' .

K ie rown ik  SZPOZ M.Bogus lawsk i :  t o  n ie  j es t  t ak r2e  pac jen t  j es t  zmusza"

ny do oplatrto wynika z umów podpisanych migdzy Burmistrzem a Wojewod¡

Nikt  n ikogo do tak ich kwot  n ie  zmusza.

Radny W.Segieta wypol,viada siq za wprowadzeniem odplatnoÉci za wyzywiet

w  szp i ta lu .

Radna B.Rogulska d.ziqkuje pani Dyrektor Li-s za ud.zielonq pomoc dla

naszego  szp i ta la .

i iadnl  \ ,v .Poczqt !  zwrac i^  s iq  z  zapytanie in  odnoénie rozwizzant¿ sprawy

okul is ty l ;Tam jest  ogrom pac jentów i  d lugo s ie  czeka na wi  zyte, .
"yrektor  Szwach odpowiadar2e zat rudnienle dodatkowo lekarzara le przez

8  m-cy  kc rzys ta  z  u r l opu  i ' ezp la t r -ego rab ] '  r óg l  ro t -ó  spec  j a l  i zac jq

w  K je l cach .Za  pó }  ro l - : u  n r .  y j dz ie  do  p racy . i , , r  po radn i  cku f  j s t ' ' ' c zne j



B
\

bEozie 3aL 2 1 i '2  etatu.Przeszkoi iq  w zat rucrn ian iu J-ekarzy z  zewi lq l . rz

j e s t  b r a k  n j e s z k a ñ .

Dy rek to r  L i s :  l i o j ev roda  dos ta je  bud2e t  g loba lny  ron  dz ie l i  , e  n ie

M in i s te rs two .  i r rawdopodobn ie  oc l  1996  roku  to  s i -e  zm ien i  '

pan Burmist rz  podpisywal  umoviq z  Wojewodqra le w umowie n j -e  ma zapi -sr

2e bqd.zíe d.oxtowa? pobory.Obowiqzek ten spad¿ na samorzqdyra mY

dajemyrwiqc znaczy tor2e Wojewoda dba o samorzqdy '

Wszystk ie  bad^ania d iagnostyczne ma wykonwaé ZOZ.Rtg k la tk i  p iers io '

wej  na1e2y do podstawowej  op iek i  zdrowotnej r je2el i  n ie  ma swojego

r tg to  musi  kupió tg  us lugq od ZOZ. .
Pogotowíe ratunkowe -mówi  s iqr  2e n ie rea l izu je s iQ zadanrktóre rna

wykonywaé.J.eLeI i  chodzi  o  pogotowie , to  jesteÉmy p i r rwsi  w kra ju

i  na j leps i .Jesteémy jedyni  rk tórzy naiq zreformowane pogotowie.

Nie wiem skqd Ér  Boguslawski  wier2e w Jqdrzejowie opieka podstawowa
11 , .Jr  tego n ie wÍem. l rzeba to t raktowaé z przymró2eniernjes t  na j ta "sz i

oka .To  n ie  sq  dane  p rawdz iwe .Jes t  ogó1n ie  2 Ie  w  s lu2b ie  zd row ia ,

d la tego  p lac imy  m igdzy  sobe  d lug i ra  n ie  na  zewne , t r z .Sw ia t l a  n i k t  na r

n ie  v ryLaczy .

Sui - . r ¡ . ,enc. - te  ne ;  rz , ior ie  199C: ro l<.u - rnyé1 er2e FaL EI ; ru i  s t rz  nat l " 'ch in i  ast

z ,ere-egc ' , ' , ,a7 i  : i ' róct  I  s ie ,  do ' , ' , ic , 'ewod1'  o  dof ina: isc i^¡a l i i  e .

l - e o - v c y n a  p r ¿ C : '  - L  j  l . . - u , '  j  O t t , . e  S i i  l  Z y \ 1 ¡ j  i r :  j e r b C  l r r , l . - '  C \ , ' I l ¿ -  j e s t  i e - ' t , '  : ,  '

I '  edycyna pracy powi  nna sa.na na s  i  eb i  e  zarobi  ó .  r 'by z l  i  kwidowaó

medycynq  p racy  mus ie l i bysn ;y  ca ty  sze reg  l udz i i zwo ln ió  i  v r ypuéc ió  na

b ruk .Urzedzen i  ?  zos taw ió rbo .  . n ie  sq  w lasnoéc iq  V /o jewody .

zoz nusi r;dziel i  ó f i?e?Ltf i?i i&ri kotei, jest podpisane porozumienie

mi. qdzy mini  strami i  obowiEzu je .

Z  apara turq  bqdz ie  L le .Zas tanawiamy s ie rczy  n ie  p rzys topowaó

rernontów ra przeznaczyó pieniqdze na urzqdzenia medyczne.

Pracownia protetyczna-wszystko co zwiqzane z przygatowaniem protezy

na1-eZy do podstawowej opieki zdrowotnej.

OdnoÉnie czasu pracy przychodni-prawda jest takar 2e przychodnie

czynne sq do godz.14-tej.\ i l  zwíqzku z tym wiele czynnoÉci musi

wykonaó ZAZ.

Radna B.Rogulska zabrala g?os odnoénie uslugrktúrycn pogotowie nie

wyl<onuje, a powinno v.rykonYwaó.

Pan kierownik lr '1. 'Boguslav¡ski i dyrektor Lis Cyskutowal-Í na temat

odptatnoéci  za uslu$q ma?ego obrazka.

Przewodniczqcy przerywa ciyskusjq k ierujqc sprawq do wyiaénienia

we wlasnym gproni e.
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Zastgpca Burmísrrza:  "p. ra jmy czys ' iar t  .bardzo spodcbta lo mis ig  tc

pow ie r l zen ie .To  co  da je  t r {o jewoda  to  sa  uZamk i  w  ca } i ' sh  kosz tach"

l ly  ponagaay.Gdzie jest  u t rzymanie wszy-stk ich przychodni  zdrowja.

Jes teény  w  t - v -m samym mie j scu rco  pó l to ra  gódz i t r y  Lemu.Dz is ia j  na :sZy f t

z a o a n i e m  m . i n .  j e s t  z a s t a n o w i e n i e  s i e  s k q d  z n a T e á ó  p i e n i q d z e r e b y

slu2ba zdrowia s ta la  na mo2l iwym poziomie.

Samorzqd nie ma pieniQdzyrá w zwi4zku z tym coraz mniej bedzie

pomagal.

Przewodnícz4cy Komisj i  ZdrowiarOpieki Spolecznej i  Ochrony Srodowis-

ka A.Bia ly2 p¡zyznajqr2e z  moje j  in ic ja tyv/y  vrprowadzi l i .Énoy ten

ternat  pod obrady Rady.Komis je omówi ly  te  sprawy.Nie zgadzam s iq

z doktorem Kwietni emr2e okrqgly stó} w ZOZ wszystko zal-atwirto nie

jest  prawdq.Wszystko co nowe musi rny lansowaó.Nie wiem co bQdzie,

je2e11 b€dq utworzone powiaty .Nie bqdzie jednego k ierownictwa,

a  j edno  k ie rown ic two  jes t  l a twe .Chc ia lbym ieszcze  pow iedz ieó r2e

V{ojewoda dz ie l i  ten bud2et  sprawiedl iwÍera pani  mu w tym pomaga.

A l e  m u s z q  p o w i e d z i e ó r z e  t o  n i e  j e s t  p r a u ' d q . P r o s i m y r a b Y  p r z e b i c i e

n a s z e  u  p a n i  z w i q k s z y l o  s i e . F r o s i m y  o  w e r y f i k a c j e  o C n o É n i e  o p i e k i

snnJ .  c? r1e i ^1 , ' : r ny  év , ' i  ¿ :do rc  éó r2e  w ie l  i  r z .eczy  n i -e  mo2eL" , '  z rob i  ó .Fcdz t¿ :
L J  '  -  - ' '

n ¿  ' ¡ c : s t a v , , ó v . r k q  i  7 C , -  l , i  e  j e s t  p J  e k n e  c l  a  u c h a  , u 7 "  : n ,  c  c c z k i e r ,

! ' ¡ : c . r ' , ' j e  j e . - . t  s z | j . : J . ' e n  s z : ; , ' Í t a - ;  c t , 1 ' ' . t '  s i q  k u  u p i " i , ' . . ' v " r . I  n j - c  i ; u

cd  pan i  dyrek tor  r r ie  us lysze l - iémy.  To  r . ; r ie  bardzo mar iw l  i  n j "e  jeduo-

kro tn Íe  na  ses j i  bEr ie  jeszcze wraca l  do  te j  sprawy.
Kadny Ia .  KoÉmÍCer  :  p rd?  wn i  osek  na  h"omis  j i  Zdrowia ,  Op ick i  Spo leczne. :

i  Cchrony "rodowiskaraby spotkaó siq w wi.qkszym gronie i  omówió te

sprawy.

Pan Kwiecieú proponujeraby spotkaó siq po wakacjach we wrzeéniu

i  omówió problemy.
Przewodniczqcy Rady podzi€kowal za przybycie pani dyrektor Lis.

Pani dyrektor w pewnych sprawach rozhriatra nan wqtpliwoéci i wyjaÉnil,

wiele spraw.

ZLo2yl  podziqkowanie wszystkim przedstawicielom slu2by zdrowia za

uczestnictwo w obradach Rady.

Z calej dyskusji wynika wniosekraby szukaó pieniqdzy d1a slu2by

zdrowla.
Koúczqc tenat oglosil '15 minutowq przet:$'e.

Wznawia obrady.

Ad.10. Referuje Zastqpca Burmistrza.

W dyskus j i  g los  zabra l i :
Radny \ ' / .Pocz ty pyrardiaczegc nie uvrzgle¡dnionc w planie zr tutu

wcdy z ,  oczysz .cza ln :  .  Feka l ia  z  e l  eo ' - - ,2  n r - :  la t r fe to r  i  s iec l i sko

z-arasków.
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B u r m i  s t r z ; : o d . a j e  r 2 e  w ' , . r o j e h c i e  j e s t  w e : : i a n t r z e b y  d c z y s z  c z o n e  i . , > d !

zagos ' ¡ roc larowaó na stawy do eelów "retenc j i ,Jest  uwzglqdnione w etapo '

waniu inwestyc j i  t t r . ¡cdern i  zac ia oczys zczaln i  éc i  ekówf t .

Radny  W.Pocze ty :  chcdz i  o  to raby  ten  kawa lek  ko ry ta  l , ' y s i : a lpo r r ' a i  i  na "

d a ó  b l e g .

Radny St .Barar isk i :  jest  pro jektowane do wykonania k i lka u l ic ra Lak2e

wodoci4gi rkanal izac ja sani tarna i  deszczowara w naib l iászym czasie

bqdzie doprowadzony gazrczy jest  wlaÉciwe kopaó te u l i -ce.

Nastqpna sprawa to kanal-ízacja w SudoLerani. jedno zedanie nie jest

prawdqrani  Sudótr rani  Wi lanów n ie prze jmowal  dokumentac j i ra le  Urzqd.

Jak mo2na obnin iaó kogo innego.

Zadna  osoba  n ie  pow iedz ia la r2e  n ie  pozwo l i  p rze jéé  kana l i zac j i .

By l y  t y l ko  dw ie  us te rk i .W te j  chw i l i  o t r zyma lem p i smora le  to  s iq

wlecze ponad 4 la ta.To wszystko zat rzymuje nasz Urzqdr iak dtugo to

bqdzie t rwaó.Pyta jq mnie mieszkaúcy rczy rzeczywíéc ie bqdzie budowana

kanal izac ja w Sudole.Po raz drugi  czekaó n ie bqdziemyrr rycofamy

n i e n l e d z . .  i  r o z d a m V  l u d z í o m .y 4 L r ¡ ¿

Zas tqpca  t su rm is t r za :  pan  radny  j u2  p rzeszed l  do  nas tqpnego  punk tu

i  p r z y  6 ¡ : w i ¡ . n i u  t e g o  p u n k t u  i o s t a n i e  p e n  o i : c r , ¡ i . o á .

i l a d n r :  Y , . ' , u l r c j n k c ' . ' s k i  z a i . j e i a  ¡ ? o s  o i . n O É n i e  I r ¿ . r t . ) / C - V p a c ; i  r n . '  ] - 1 c s : , ' i
' c r : c o ' , , - . ,  

s : :  ' t , ,  
"  

"  t * z : ? s l a v , ' , r - ,  r ' : - ¡  1 r . : 5  c z i e c i  r " , '  l . :  : c h o r " i e  ' 1  2 [ l  ,  
. . ' . ]

i  o d s t a v ¡ o r , , ' e  , i  i . r '  4  p o n a d  ' ' 1 C O , J  
r ; y t a  c z y  j e s t  n . o : : l i w o É ó  d o l " o t , c z i  t t , i '

i n w e s t y c j i  w  s z y b s z y m  c z a s i e .

P Z V  " T y c í e r ¡ d o s t a l o  p o z w o l e n l e  o d  p a n a  K a m i o n k i  i  b u d u j e ' s l q  t o

w  szybk in  temp ie rczy  n ie  mo2na  tego  \ r r ykonaó  wczeÉn ie j .

V i  pro jekc ie inwestyc j i -  n ic  n ie  rnówj .  s iQ na temat  budov ' ry  do;azdu do

Urzqdu .Do  Urzqdu  p rzy ;e2d2a¿a ,  rozn t  i r l r e resanc i ,  czy  j es t  ro - i l i , y

do jazd  do  u rzqou  c iq2k iego  sanochodu .
. - AZastqpca Durmi strza: por'óro'najmy Szko?g w Prz1slawiurl i tnichowie

i  szko lq  n r  4 .W szko le  n r  4  dz iec i  s i q  uczq rchodz i  t y l kc  o  sa lg  g imna

- tycznE.Czy jest  wa2nie jszy c iEg p ieszy ¡czy wodociqg rgdz ie szamba,

jes t  t o  g radac ja  po t r zeb  i  mo2 l iwoÉc i  U rzqdu .Ko t lown iq  mus imy  do

1997 roku zrobió.Jeszcze kwest ia  pozwoleí t . i í ,o2e Jeszcze tak byór2e
si.

wszytkie "rodki  t rzeba daó na kot lovrniq rejonowq.Parking byl  u jqty

do projektu bud2etu i  radni  byl i  temu przeciwni .
ue|el i  bYd¿ p:eniqdze pracol{nikani  interwencyjnymi jesterc w stanie

t o  z r c b i ó .
I T I i r : e  ?  r ? z a c i a s  - ' i o  f c ' p o r y  g ? ó v n y  r u r o c i q g  c i é n i e n i . o r a l  f i n ¿ s u j E

" . a t ) v U ' ,

gminy a od 1996 roku br:duje zakTadrog?osil i-ny ju2 przetarg. i \apewno

j e É 1 i  E E d z i  e  g a z y f  i k a c  j a , b e . d ¿  o r z e k o o y  n a  j e z d n i . T r z e b a  ) - i c z y ó  s l e

z  n ,oZ . } i l ¡ céc i¿ l i i  f i n¿s61g) ¡ l l r j  g r :  ny roC ' , 996  roku  r :Tze j rn ieny  oÉ t , , i a tQ

i  b - , , ó  mo2e  r : i c  poze  ko t l c l vn ia  n ie  oEOz le  budov 'ane  ,bc  n ie  bgoz  i  e

p i  en i  QdzY.

.  n i . ¡

; .  ^ ' l  . -

+ - . ;
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Radny !v .Segie"a :bucowa sz ixor-y  v¡  j \h ichowie

netoniast  szkoLa w Przqs?awiu r ¡a kosztowaó

l ' o ' n Íosek :  we imy  s iQ  razen  do  p racy .

Z¿stqpca i i r : rn is t rza wnosi  o  ustosunkov, 'an ie s ig  w tyn punkcie dc

z a d . a i r a  n i e  d o  P i e n i Q d z Y .

K.  Saj tyna-^ ieronik  Zakladu i {odociqgów 1 Kanal izac i i  apelu jetabY

dokoáczenie wodociqgu na F iaskach p lanowaó na okre wczeÉnie jszy '

Burmist rz  wyjaÉni  ar2.e ten p lan to  ty lko dyrektywa,  to  n ie  jest

wiqZqce. lün ioskuje o przeglosowanie.

Rada 24 g losami- rg losów przec iw n ie by lo tPTzY 2 g losach wstrzymujqcych

si9 przy je la  p lan perspektywi  czny inwestyc i i  w mieécie i  gmin ie na

okres kadencj i .

4 d . 1 1 . I / f iceprzewodniczqca w. l {arc inkowska pyta d laczego n ie

jest  rea l izowane oéwiet len ie w Jas ionnj .ernatomi-ast  Kopaniny mla ly  n ie

b y ó  r o b i o n e r a  s a  j u 2  u j q t e .

Radny W.KuÉmierz z przeslanej nam informacji  wynikar|e 2adnej inwesty

c j i  n ie  no2na rozpoczEé.Na1e2y wprowadzió do p lanu przez Radq ty lko

v ; t e C y r . i e z e l i  b Q d z i e  k o n p l e t n a  d o k u i - , r e n t a c j a . J e 2 e l i  b e d z i e  p o d p i s a n a

z  raé 'a  i ' , , ?e  éc i c ie l  i  .
,  i .  1 1 , ,  ! . l , e l . l S  [ ,  ' . ' . , ' . , ¡ ? . ' ¡  i l ' ' i  e  p C S t ' ]  i ' .  T , r f a c e c h  i n t ' . ' e - S - r ' 1 . ' C -  . i n ' ' ' C h  j e  S t  l a l l

t ' , . 5 , , , . í r z . e  g f C Z l  l - l ¿ , I i  : , i e 1 . " ¡ | C l l A I i i  e  ; - ¿ ' ¡ ¡ i . 7 " C e . i e n - V  S O b : c  : i r a ' ' ' " ( :  r 2 e  V ;  r .

¡ :ó l roczu jest  coraz i+ iqü j  c i rq tnych i  b ,Qdzie coraz r ,n ie j  ra 'y i ' ionawców,

r ¡ ,o2e  n ie  byó  mocy  p rze robowe j .
' ' (adna B. Rogul ska : i  nteres owal i  Émy s i  E ogrodzeni ern pl acu targowego.

Pro ' i ek t  i ak i  na rn  pokaza ]  O lszak r to  j es t  og fodzen ie  z  no rma lnych
L ] * . ' .

przgse?.Wyobra2am sobie ,  2eby to  by lo ogrodzenie rnurowane r  daszk i  ,  rn ie ,

ce do s iedzenia.Zróbmy to ogrodzenie jak na1eLy.

Zastqpca Burrn is t rza:  myÉ1 Qr2e jest  to  s luszna uwagarn ie ma w wojewódz

twie drugle j  tak ie j  targowicy.Za dokumentac iQ n i .e  zapx?acj - l i  Émy. Im

wiqksze gronor tym wiQcei  uwag i  mo2na wybraó wlaÉciwq a l ternatYwQ.

Radny Cz.  01szak szczegóLowo wyjaénia rea l izac jq inwestyc j i  na

terenie miasta i  gminy odpowiadaiqc na zadane pytania.WyiaÉnia skqd

b io rq  s iq  sp rawyr2e  l udz ie  n ie  podp isu jq  zgody .N ik t  n ie  wz iq l  pod

uwagq,  tegor2e wodociqg przechodzi  tak2e p?zez dz ia lk i  sqs iadów.

Obe jsc ia  budynk r r  na  u l .S ienk iew icza  n ie  mo2emy wykonaórbo  l udz ie  s iq

odwotru jqrn ie zrobimy tego w tym roku.

Sprewa  spc rna  j es t  z  kana?em na  u l .S low i¿ r i sk ie j .
' (adny St .Branski  powi  ' 'dz iaLr2e f r rzqd jest  win ien odnoénie kanal i ,zac j -

w Sudole.Tak przedlu|yly sie terminy wedlug nowego prawa budowlanego.

OÉi , : j  e t lc -n,  e  l ,  1 ' log iJ¡ ,ch -we 1?-u5:  T ' , rz .e i ) isów n¿s cbc ' ' , ' j  a .zJ 'h 'a lo  z ;  Toszen- le ,

\
k o s : t u j e  1 . 6 r A . O O O  z  - .  ,

1O rn l  d  27 .



l . /  -

, .  .
\ . t rz?d "e jonov,y  zg?osi? s l t 'zec iw. l , t {  zwiqzku z tym musia}en z ] -ecíó od

nowa wykonanie dokunentac j r .

Po zatwiedzeniu przez ZakTad EnergetycZr t !  nuszq mieó zgody ro ln ikórv.

Rad .na  B .  ?ogu lska  zwraca  s iQraby  na  p rze jéc lu ro  k tó rym mówi la  w-vs tq -

p ió  o  pas  z ie len i  i  w  t ym pas ie  um ieÉc ió  chodn ik .
Radny St .Baraúski  odnoénie wo'doc iEgu hr  Sudole wszystk ie  dokumenty

zostaly zlo|onerteraz ju2 ugoda trzecÍa. Powinien to zrobió Urzqd

Gminy .

Radny W.Poczqty : na kanal w Sudole przeznaczono J00 m1n zl pod

warunkiemríe dostanie dotac je. .Czy Sudó}  ot rzyta l  dotac jq i  czy sq

warunki do do .dofinansowania kanalu.
Radny Cz.OJ,szak zabiera g los na temat  prze jéc ia d1a p ieszych.

Proponuje zawies ió postQpowanierbo mamy atansq przeprowadzenia

wodociqgu. l t rs imy mieó zatwierdzone a lbo wodocÍqgraJ:Do c i roga.
Zastqpca Burmist rza: .  je2el i  n ie  da s ig  zrobió c i .qgu p ieszegorrv 'ykupió

te ren  j ,  z rob ió  to  j ako  pas  z ie len l rwodoc iqg  da  s iq  z rob ió .

Burmist rz  M.Gajewski :  wykupimy grunt  pod wodociEg ,n ie  bqdziemy

w s z c z y n e ó  p o s t q p o w a n i a  p o d  c i a g  d 1 a  p i e s z ' , ' c h .

l - n fo r r  : c , ' .  n rz l i , i q to  . i ecnc ¡?  oén i  e .  F .adn i  sa¿  n  j  e  zadov ¡ len - i  I  r z ( :d luzan ie l

s i q  r e . - . - ' l  : a c j i  n j  e k t o ¡ r ' r - h  : n v . ' e s t . . ' c j i .
Jek re i  a - : ' ;  ob rac  l ' ' . .Y .a i , n , -  ( . e  : '  zg2csza  r r r t i '  cse l .  c  p : ze - lozen i6  , : i  ,  sZe  j

czqéc i  ob rad  na  dz ie i  j u t r ze j szy  ze  wzg l_Edu  na  tmqczen ie  ra -onych .
Wniosek przy jqto 16 gTosani  przy 5 g losach przec i .w i  2  g losach

ws t rzymu jqcych  s ie .

f f  pos iedzen ie  us ta lono  na  dz ien  36  cze rwca  b r .  na  godz .9 - tA .

hzewodníczqcy

Rady mgjgti"j w Jqdrzejowie
:L4-rie'-':l - f ie- ' :<.* '-.

sz S\$ftriskí
t / l

\N

Sekretarz obra

J KoÉmider


